
Návštěva u pana starosty 
 

V říjnu si čtvrťáci dubické školy zahráli 
na novináře a vypravili se za starostou obce 
asi s deseti připravenými dotazy. Jejich otázky 
vznikaly z momentální situace v obci, např. 
proč nesvítí na konkrétní ulici světla, jak to 
vypadá s cyklostezkou, řešili zpomalovací 

pruhy při 
vjezdu do 
obce, 
rozebírali 
kvalitu 
fotbalového 
hřiště, 
zjišťovali, kde 
a jak často se 
schází 
zastupitelstvo 
obce.  

 Také je zajímalo, jak 
vypadá jeden z pracovních 
dnů pana starosty. Pan 
starosta Václav Hampl 
dětem na všechny dotazy 

s rozvahou a klidem odpovídal. Tímto bych mu chtěla moc 
poděkovat za vstřícnost a trpělivost se začínajícími novináři.  

 

 
      Mgr. Jana Skácelová 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 


